
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rečník 11  

pokračujeme bodom 6. Vykonanie dohľadu nad spĺňaním predpokladov sudcovskej 

spôsobilosti u Petra Farkaša, úspešného uchádzača na funkciu predsedu Krajského súdu v 

Prešove i sami žiada povedať, uveďte do zasadacej miestnosti Petra Farkaša, ale keďže Peter 

Farkaš sa v zasadacej miestnosti nachádza, tak si medzičasom stihol presadnúť.  

Ani ťa, asi by som ťa nemala ani vítať, lebo by to vyznelo dejne, keďže tu sedíš s nami od 

rána.  

Rečník 14  

A teda konštatujem.  

Rečník 11  

Že Peter Farkaš úspešne absolvoval 12. Februára 2 0 2 5 výberové konanie na funkciu 

predsedu Krajského súdu v Prešove, ktoré sa uskutočnilo na ministerstve spravodlivosti 

Slovenskej republiky, kontrolná komisia číslo 2 v spolupráci s kanceláriou Súdnej rady 

preverila, či naďalej spĺňaš predpoklady sudcovskej spôsobilosti. Mal si možnosť oboznámiť 

sa s týmito podkladmi.  

Rečník 16  

Áno, mal som možnosť oboznámiť sa so zápismi.  

Rečník 11  

Ak chceš k tomu niečo uviesť.  

Rečník 16  

So závermi súhlasu.  

Rečník 11  

Ďakujem. Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 2 prijala jednomyseľne návrh stanoviska, 

čo u sudcu kandidáta na predsedu Krajského súdu v Prešove Petra Farkaša. Nezistila, že by 

mal obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy s osobami z prostredia organizovaného 

zločinu, nemala preukázané skutočnosti, ktoré by nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady 

sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že bude naďalej funkciu sudcu vykonávať 

riadne. Otváram rozpravu.  

Rečník 14  

Aj še.  

Rečník 5  

No ja neviem ani ako začať a neviem ani, čo sa mám pýtať. Poznáme Peťa Farkaša? Ja, čo 

sme teda sem prišli k 1.  7. 2 0 2 2 skoro 3 roky. Morálnu integritu, charakter, sudcovskú 

spôsobilosť, všetko prejavil podľa môjho názoru svojou činnosťou v Súdnej rade. Tuná už 

vyvoláva tento bod programu slzy v očiach jednej kolegyne pri predstave, že ťa odklepneme, 

lebo už ťa tu neuvidím, keďže sa ujmeš funkcie, na druhej strane sa teším, že sa ujmeš tejto 



funkcie predsedu Krajského súdu v Prešove. A možno by sme mohli navrhnúť nejakú 

legislatívnu zmenu, aby sa to vrátilo do pôvodného, lebo kedysi to nebolo, ťa nevylučovala 

funkcia predsedu súdu. Členstva v Súdnej rade. Lebo mne osobne to bude tiež veľmi ľúto a 

asi okrem toho, že Šamko má túžbu chodiť do Humenného, my pôjdeme do Prešova na 

návštevu. Neviem, nemám žiadnu otázku, neviem, čo by som sa ťa opýtala, pretože dlhoročný 

celoživotný sudca, tak ďakujem aspoň za to, že som ťa mohla spoznať.  

Rečník 11  

Ja nadviažem faktickou na aj šéfpružinec rn.  

Keďže vieme, že podmienkou toho, aby si sa ujal funkcie je.  

Rečník 14  

Že tuto prejdeš.  

Rečník 11  

Ale hlavne, že ťa vymenuje Minister spravodlivosti, preto je mojou povinnosťou ako 

predsedníčky Súdnej rady sa spýtať, či si rozmýšľal, že v prípade, že u nás teraz uspeješ, 

vieme, že podľa ústavy nie je súlad s členstvom v Súdnej rade? Kedysi rozmýšľal, že by si sa 

vzdal funkcie člena Súdnej rady?  

Rečník 16  

Nad touto otázkou som rozmýšľal. A vlastne tak, keď pán minister sa rozhodne, aby menuje, 

spravidla je toto čas svojím predstihom, kedy oznamuje, že vymenuje kandidáta, 

respektívevu, zadrča funkciu do tejto funkcie, tak vlastne a predsed, resp. som oznámil, sa 

stáva funkcie členstva Súdnej rade, vlastne po prijatí tohto oznámenia nasledujúci deň zaniká 

to členstvo. Vlastne. Tu by som pri tejto odpovedi mal povedať a nepokračovať, ale keďže 

pani podpredsedníčka tak pekne začala a ja skutočne, tak úprimne musím povedať, že pre 

mňa to pôsobenie v Súdnej rade.  

Bolo ona, naozaj.  

Bolo to to, čo mi prinášalo skúsenosti, pretože dalo mi možnosť stretnúť sa s vami, 

osobnosťami, poznať vaše názory. Nie stále možnosť sa zhodli, ale poviem otvorene, že 

ďakujem za túto situáciu a skúsenosť, ktorú mi život priniesol, ma to posúva ďalej v mojom 

osobnom vývoji a ťažko sa.  

Rečník 11  

Dana Jelinková.  

Rečník 8  

Ďakujem za slovo. Ja ďakujem za spolupôsobenie.  

Rečník 2  

Peter.  

Rečník 8  

Aj za stále etickej komisii, kde bol tvoj prínos, kde mohla, tak intenzívnejšie sme mohli spolu 



spolupracovať, keďže ten trestniacky prístup a taký ten toický pokoj a taký ten nadhľad bolo 

presne to, čo som v niektorých momentoch potrebovala a našla ja osobne za seba, čo na to 

povedať? Ja si myslím, že všetci, pre každého to bolo veľmi prínosné, aj veľká česť 

spolupracovať na veciach. Boli situácie turbulentnejšie, viac, niekedy menej. Čiastočne si aj 

odpovedal na tú otázku, ktorú som chcela položiť, že ako pôsobenie na Súdnej rade, aký 

benefit alebo aký bonus by mohol byť do ďalšej práce, teraz už ako potencionálneho predsedu 

súdu. Čiastočne si teda odpovedal, že asi aj dnes to zúročíš. Takže ja držím palce aj teda aj 

Prešovu, aj Tatranému Prešov, aj všetkým, aj keď teda už sa to tu preriedilo, už teda 

regionálne zastúpenie bude trošku iné.  

Je mi to ľúto, ale zároveň samozrejme rozumiem potrebám súdu a verím, že tú etickú dilemu 

v sebe som členom Súdnej rady, ktorý získal nejaký mandát na niečo verzus potreby súdu a t 

ď. to verím, že si starostlivo vyhodnotil a verím tvojmu ústupku aj teda, že bude to prínosom, 

ak budeš úspešný.  

Ak som mohla zatýkať, prepáč, v tomto kontakte.  

Rečník 16  

Ja musím povedať jednu, že som som čakal, že po jej Tanka bude si tykáme, ale pre tentokrát 

budeme dýchať. Ale vrátim tak tej stálej komisie. Ty dobre vie, že nie je to moja saudské 

kávy a stále ako misia, ale vďaka tebe som našiel aj to, čo ma zaujalo, som mohol trošku 

bolpodieľať, trošku rozšíril mi to obzory, pretože stále ten názor, tak každý tú etiku nie ste v 

sebe a nie, keď nie je potrebné to dávať na papieri, predstavovať, ale áno, stále komisia má 

svoje opodstatnenie a keďže teraz si, môžem to povedať, skutočne mala by si prehodnotiť. A 

teba sa baví. A táto sviatočka vrátiť sa ďalej.  

Rečník 2  

Riziko.  

Rečník 11  

Prakticky na tom nenapadne. Pracujeme, že podsúvame také všelijaké podklady, čo nám robí 

a veríme tomu, že to tak bude.  

Rečník 8  

Ďakujem a držím palce teda vo všetkom. Naozaj, čo sa týka morálneho štandardu a integrity, 

ja si myslím, že to testovanie osobnosti člena Súdnej rady sa v podstate deje permanentne life 

každý mesiac, 2× do mesiaca pri jednotlivých vystúpeniach. A už len to, že teda sudcovia dali 

tebe dôveru, ktorú ty si absolútne v žiadnom momente nesklamal a jednoducho aj odborne a 

aj tým svojim prístupom s tým realizoval. Tak ja držím palce a aj teda vášmu vášmu súdu a 

teda som zvedavá, ak toto dobre dopadne, že aký kolega, kolegyňa vlastne zasadne, pretože 

latku si nasadil vysoko. To.  

Rečník 14  

Je také ako.  

Rečník 11  

Magdaéna Hromcová.  



Rečník 14  

Budem ti tikať. Ja trošku menej poznám ako kolegyne predo mnou, ale samozrejme, že som 

veľmi rada, že tam mohla, poznám tú krátku dobu, ť ja vážim po odbornej a ľudskej stránke, 

budeš mi tu chýbať oproti, že nebudeš sedieť, ale každopádne ti prajem ďalšiu v živote a sa ti 

darilo jednak, keď profesovaťnosti ako predseda súdu, ale takisto ti prajem veľa zdravia a 

pokoj ja a som veľmi rada, že.  

Rečník 11  

Toto vyzerá, ja toto, ale trošku, trošku sa, ja to pokúsim sa to trošku odľahčiť, lebo je to taká 

ťaživá atmosféra. A pritom v justícii sa deje dobre, pretože ak bude Peťo predseda Krajského 

súdu v Prešove, tak Prešov môže byť rád a ja som neformálne hovorila ešte predtým, že teda 

na jeseň sa chystám navštíviť všetky krajské súdy na Slovensku a pôjdem od východu na 

západ. Takže tie najväčšie fanfáry. Čakám v Prešove. A ale moja otázka, lebo to tu nech 

máme, však preverujeme sudcovskú spôsobilosť. Že prosím ťa, mohol by si nám ale úplne, že 

otvorene vysvetliť, že ako ty odbúravaš stres a navodzuješ si ten pokoj?  

Rečník 16  

Ja si myslím, väčšina aná.  

Rečník 2  

Ako ja odbúravam svoj trest, pretože mám plníčka a vlastne aj kontrolná komisia. Tých. 

Zistil, že pôsobím v kynologickom klube Prešov a pre mňa ten najväčší relax po práci je to, 

beriem psíka, idem navi to.  

Rečník 16  

Lebo tam človek musí byť, tam úplne tie myšlienky sa sústreďujú, je to vzťah alebo sa 

sústreďujeme na toto, pracujeme a všetko to, čo som si nabral v práci, tak zostávať za mnou a 

toto je môj relax. A v neposlednom rade, aby som od ga, to viete, moja manželka sa venuje 

pod tenskému a má veľmi rada po chemický model. Tak ja to realizujem aj v praxi, pretože sa 

týka mám striedavej starostlivosti, 3 týždne je u mňa a potom 1 týždeň je môjho majiteľa, keď 

ja som Bratislave rade. Musím povedať, že chápem. Funguje nielen medzi ľuďmi, ale aj v tej 

interakcii. Človek PS.  

Rečník 11  

Peťo Šamko.  

Rečník 13  

Ja to musím tiež využiť tento priestor, keď už doktor Kunay nechce, tak ja sa chcem spýtať, 

že bude v tej riadiacej funkcii a že teda na čo sa majú v Prešove tešiť, že aký je štýl riadenia? 

Ty uznáva, že či taký skôr prísnejší ako napr. pani predsedníčka, alebo taký skôr kamarátsky 

alebo niečo také, že čo teda ty preferuješ alebo striedanie tých štýlov alebo niečo iné?  

Rečník 16  

Treba povedať 1, že treba hľadať kompromis medzi týmito silmi riadenia, ale musím povedať, 

1 preferovanie napr. kamarátskeho filmu nemusí viesť k dosahovaniu cieľov, ktoré chceme, 

lebo nedá sa hrať pána kamarát. Aj principiálne rozhodovanie a trvanie. Na boj sa týka 



kamarátskeho riadenia, to sa prejavilo v tých obdobiach, kedy určité kamarátske vzťahy boli 

preferované a nie dobre.  

Rečník 11  

Adrianka.  

Rečník 17  

Za slovo. Pani predsedníčka, ja začnem asi takto, že ja som pána doktora Farkaša poznal 

oveľa, oveľa skôr, ako som vôbec tušil, že niekedy skončím Súdnej rade tým, že sa venujem 

najmä trestnému právu, tak sa snažím načítavať tie rozhodnutia senátu po celom Slovensku, 

teda minimálne tam, kde chodím. A vaše rozhodnutia sú, sú kvalifikované, sú, sú odborne na 

veľmi vysokej úrovni a čo mne teda dalo akože ten významný prínos, a preto si myslím, že aj 

tá vaša riadiaca funkcia, ak teda sa jej ujmete, bude prínosom pre Krajský súd je, že v tej 

ľudskej rovine ste, ste pre mňa forma sudcu ako.  

Rečník 11  

Ľudmila Iánydisová.  

Ďakujem. Tak ja budem tiež tikať. Keďže sa tykáme, v podstate nepoznáme sa dlho, ale za ten 

čas, čo sme sa spoznali, tak si veľmi vážim, Peťo, hlavne svoju rozvážnosť, svoj kôt pri 

rozhodovaní a vysoko vyzdvihujem aj tvoj manažérske schopnosti pri riadení kontrolnej 

komisie a tak isto etickej komisie v čase a veľmi cez poznať.  

Rečník 2  

Ďakujem Ľuboš Tunay.  

Rečník 15  

Ďakujem za slovo. Už keď som bol takto aj priamo vyzvaný, aby ja som sa pripojil a veľmi 

ťažko mi k týmto veľmi pochvalným slovám, ktoré odzneli na adresu kolegu, ešte niečo k 

tomu pridať. Bez toho, aby som si chcel pohnevať svoj domovský súd, tak vážne uvažujem, 

že požiadam o preloženie do Krajského súdu Prešov, aby som nestratil kontakt. Kolega.  

Rečník 11  

Vedela som, že Peťo, či Ľubo. Na záver bude najlepšia bodka, takže ukončujem rozpravu a 

dávam hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 

4 1 a ODS.  6 písmeno h Ústavy Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie 

číslo 2 Súdnej rady Slovenskej republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HC ODS.  1 

zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Stanovisko Peter Farkaš, úspešný uchádzač vo výberovom konaní na 

funkciu predsedu Krajského súdu v Prešove dodržiava povinnosť sudcu spĺňať predpoklady 

sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. 

Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Keďže Peter Farkaš sám osebe hlasovať nemôže a 

Miroslav Manďák sa nenachádza v zasadacej miestnosti.  

Hlasoval vo všetkých 14 prítomných členov, za bolo 14, proti nebol nikto a nezdržal sa nikto, 

uznesenie bolo prijaté.  



Rečník 16  

Chcem poďakovať za to hlasovanie, za vyjadrené dôveru a ja verím, budem robiť všetko tak, 

aby som dôveru, ktorú te vložili, dali a klamal. A samozrejme dvere Prešove budú štátu.  

 


